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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Rasim Halilović (IDS-ISU) je na 29. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. studenog 2024. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Imam pitanje za direktora Vodovoda. Potaklo me, baš zato što sam dobio neke dojave. Naime, 
radi se o septičkim jamama. Nedavno sam dobio informaciju da ljudi, par njih, navečer prazne 
septičke jame i to izaziva jako veliku nelagodu, šire se loši mirisi. Mene interesira da li vi imate 
ikakvih saznanja ili vodite evidenciju tko koliko prazni septičku jamu. Znam da je teško dati 200 
do 300 eura, ja to plaćam isto. Ako nemamo neki nadzor, to ne vodi baš dobrome.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Alen Golja, direktor TD Vodovod Labin d.o.o.: 
 
„Problematika septičkih je jedna problematika kojom se mi konstantno bavimo. Imamo naše 
vodno redarstvo i kada imamo takve dojave promptno reagiramo. Tako da, ako imate 
saznanja, Vi ili bilo tko, neka nam se javi pa mi u suradnji s nadležnom inspekcijom izlazimo 
na teren, pregledavamo propusnost septičkih jama i onda se utvrdi da li je netko i koliko je 
praznio. Tako da mi sve te evidencije imamo. Ne samo Vi nego bilo tko ima takvih saznanja, 
slobodno neka se jave i mi ćemo izaći na teren i pokušat to riješiti.“  
 
 

S poštovanjem, 
 
 
 
 
                                                                                                                            PROČELNICA 
 
                                                                                                  Loreta Blašković, v.r. 


